## Preparations for Examination 檢查須知

- Please bring the latest relevant medical reports and old films for comparison.
  (e.g. X-rays, MRI, CT Scans etc.)
  請攜帶最近期相關報告和舊片以作比較之用。(X 光影像、磁力共振掃描、電腦掃描等)
- Please notify our staff if you are pregnant or suspected you are pregnant.
  如病人確定或懷疑懷孕,請通知本中心職員。

## Preparations for Ultrasound of Pelvis, Prostate and Bladder 盆腔、前列腺或膀胱檢查超聲波掃描檢查之準備事項

Please start to drink water 30 minutes prior to the examination (at least 500ml) to have a full urinary bladder.
 請於檢查前 30 分鐘開始飲大量清水,不少於 500ml,使膀胱充盈,直至有急小便感覺。

## Preparations for Ultrasound of Upper Abdomen, Gallbladder (LGB) & Whole Abdomen

上腹部、膽囊或全腹部超聲波掃描檢查之準備事項

- <u>Fasting for 6 hours</u> prior to examination.
  檢查前 6 小時禁食。
- Please start to drink water 30 minutes prior to the examination (at least 500ml) to have a full urinary bladder. (For Whole Abdomen)
  請於檢查前 30 分鐘開始飲大量清水,不少於 500ml,使膀胱充盈,直至有急小便感覺。(適用於全腹部檢查)